



## AFC Cup Club Licensing 2020 CONFIRMATION FORM

Please be informed that the AFC Cup Club Licensing 2020 is now open for application. Please complete the form and return to Macau Football Association/ by email at: [macaufa@macau.ctm.net](mailto:macaufa@macau.ctm.net) no later than **19 of June 2020** to confirm your interest to apply for the AFC Cup Club Licensing 2020.

**[please write in capital letters]**

Club Manager (Mr. / Ms.): \_\_\_\_\_

Name of Club: \_\_\_\_\_

Tel: \_\_\_\_\_

Fax: \_\_\_\_\_

Email: \_\_\_\_\_

I hereby confirm that club \_\_\_\_\_ interested to apply the AFC Cup Club Licensing 2020.

Name and Signature of President: \_\_\_\_\_

Club Name and Seal: \_\_\_\_\_

Date: \_\_\_\_\_

---

Thank you for your support and attention!



To apply for the AFC Cup Club Licensing 2020, the following information is for your reference only. Please refer to the AFC Cup Club Licensing Regulation:

<http://www.the-afc.com/afc/documents/PdfFiles/afc-cup-club-licensing-regulations>

Page	REGUALTION	CRITERIA
11	6.1 Sporting Criteria	Hold at least a valid AFC 'A' Certificate or any valid coaching qualification that is equivalent to AFC 'A' recognized by the Licensor and AFC
		The license applicant club must have at least two (2) youth teams within the age range of U15 and U18. The youth teams in the above mentioned age range should have regular training and must be coached by at least an AFC "C" licensed certified coach. The youth teams shall participate in all the relevant youth competition(s) organised by the Licensor and such other bodies at the national, regional or local level. The youth team should also participate in any youth development activities organised by the Licensor.
		Doctor/Physiotherapist
		Medical Check
		Written Contract
		Youth Development Programme
14	6.2 Infrastructure Criteria	Home Playing Field
		Training Facilities
		Club Secretariat
17	6.3 Personnel & Administration Criteria	General Manager
		Finance Officer
		Security Officer
		Media Officer
22	6.4 Legal Criteria	Legal Entity
		Ownership and Control
24	6.5 Financial Criteria	Annual Budget
		Financial Statements
		No overdue Payables



## 2020 年亞洲足協球會牌照申請確認書

2020 年亞洲足協球會牌照現正開放申請。請填妥以下表格，並於 **2020 年 6 月 19 日**前提交到澳門足球總會或電郵至 [macaufa@macau.ctm.net](mailto:macaufa@macau.ctm.net)，以確認貴 球會有興趣申請 2020 年亞洲足協球會牌照。

**[請以正楷填寫]**

球會負責人（先生/女士）：\_\_\_\_\_

球會名稱：\_\_\_\_\_

電話：\_\_\_\_\_

傳真：\_\_\_\_\_

電子郵件：\_\_\_\_\_

我在此確認球會\_\_\_\_\_有興趣申請 2020 年亞洲足協球會牌照。

主席姓名和簽名：\_\_\_\_\_

球會名稱和蓋章：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

感謝您的支持和配合。



申請 2020 年亞洲足協球會牌照，以下信息僅供您參考。請參閱 2020 年亞洲足協球會牌照條例：

<http://www.the-afc.com/afc/documents/PdfFiles/afc-cup-club-licensing-regulations>

頁	條例	準則
11	6.1 運動準則	主教練至少持有有效的 AFC “A” 證書或任何有效相當於許可方 AFC 認可的 AFC “A” 證書
		必須至少有 (2) 隊年齡在 U15 和 U18 範圍內的青年隊。上述年齡段的青年隊應該接受定期訓練，並且必須至少由 AFC “C” 牌照認證教練指導。青年隊應參加由許可方和國家或地區之足球總會的所有相關青年競賽。
		醫生/物理治療師
		醫療檢查
		書面合同
		青年發展計劃
14	6.2 基礎設施	主場
		培訓設施
		球會秘書處
17	6.3 球會行政	球會經理
		財務官員
		安全官員
		媒體官員
22	6.4 法律	法律實體
		所有權
24	6.5 財務	年度預算
		財務報表
		無逾期應付賬款